

No. 30619. Multilateral

CONVENTION ON BIOLOGICAL DIVERSITY. RIO DE JANEIRO, 5 JUNE 1992 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1760, I-30619.*]

NAGOYA PROTOCOL ON ACCESS TO GENETIC RESOURCES AND THE FAIR AND EQUITABLE SHARING OF BENEFITS ARISING FROM THEIR UTILIZATION TO THE CONVENTION ON BIOLOGICAL DIVERSITY. NAGOYA, 29 OCTOBER 2010 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3008, A-30619.*]

ACCEPTANCE

Japan

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:
22 May 2017

Date of effect: 20 August 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 22 May 2017

RATIFICATION

Republic of Korea

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations:
19 May 2017

Date of effect: 17 August 2017

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 19 May 2017

Nº 30619. Multilatéral

CONVENTION SUR LA DIVERSITÉ BIOLOGIQUE. RIO DE JANEIRO, 5 JUIN 1992 [*Nations Unies, Recueil des Traité, vol. 1760, I-30619.*]

PROTOCOLE DE NAGOYA SUR L'ACCÈS AUX RESSOURCES GÉNÉTIQUES ET LE PARTAGE JUSTE ET ÉQUITABLE DES AVANTAGES DÉCOULANT DE LEUR UTILISATION RELATIF À LA CONVENTION SUR LA DIVERSITÉ BIOLOGIQUE. NAGOYA, 29 OCTOBRE 2010 [*Nations Unies, Recueil des Traité, vol. 3008, A-30619.*]

ACCEPTATION

Japon

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 22 mai 2017

Date de prise d'effet : 20 août 2017

Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 22 mai 2017

RATIFICATION

République de Corée

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 19 mai 2017

Date de prise d'effet : 17 août 2017

Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 19 mai 2017